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Abstract (en)
The antenna connector has a housing (6) for an inserted antenna (5). A metal stamping is provided with angled feet (21,22,23,24) for attachment
to a circuit board, and an angled holding arm (15). A flexprint circuit board (3) includes printed signal tracks (31) having an antenna contact region
(34,54) and strip-shaped ground tracks (32,33) adjacent to the signal tracks. The signal tracks and the ground tracks are provided with conductive
connectors at regions contacting the circuit board. The holding arm of the metal stamping and the flexprint circuit board are provided with fastening
devices to hold the flexprint circuit board to the angled holding arm.

Abstract (de)
Antennenverbinder, insbesondere für Antennen von Handys. Die Antenne (5) wird im Gehäuse (6) gehaltert. Ein Blechstanzteil (1) ist mit
abgewinkelten Füßen (21, 22, 23, 24) zur Befestigung an einer Schaltungsplatte (4) und mit einem abgewinkelten Haltearm (15) versehen. Eine
Flexprintplatte (3) weist wenigstens eine aufgedruckte Signalbahn (31) mit Antennenkontaktbereich (34, 54) und streifenförmige Erdungsbahnen
(32, 33), benachbart zur Signalbahn (31) auf, wobei die Signalbahn (31) und die Erdungsbahn (32, 33) jeweils zu Kontaktbereichen (45,
46, 47) der Schaltungsplatte (4) leitend verbunden sind. Der Haltearm (15) des Blechstanzteils und die Flexprintplatte (3) im Bereich des
Antennenkontaktbereichs sind aneinander geheftet und bilden ein flexibles Widerlager für das Ende (51) der Antenne (5). <IMAGE>
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